

DAILY UPDATE - CORONAVIRUS (COVID-19)

Update 1: March 23, 2020 3 pm,

This afternoon, Ontario Premier Doug Ford announced all non-essential businesses will be required to temporarily close for two weeks as of midnight Tuesday March 24th. Currently, there is not a full list of the range of business expected to close. At the moment, it does not appear that construction will be shut down. As always, Tomlinson holds the safety of our employees, the public, and our clients, first and foremost. Many of our operations are essential services, and we need you to help support those operations to ensure the safety of Ontario. Daily updates will be sent as we learn new information. We hope you can appreciate that this is a very fluid situation and we will update you tomorrow as soon as we have confirmation of today's announcement

Cet après-midi, le premier ministre de l'Ontario Doug Ford a annoncé que toutes les entreprises non essentielles seraient requises de fermer temporairement pour deux semaines à partir de minuit le mardi 24 mars 2020. Actuellement, aucune liste des entreprises sensées fermer n'est disponible. Pour l'instant, la construction ne semble pas impactée. Comme toujours, Tomlinson met la priorité à la sécurité de nos employés, du public et de nos clients. Une large portion de nos opérations sont des services essentiels. Nous avons besoin de votre support pour assurer la sécurité de l'Ontario. Des mises à jour quotidiennes seront envoyées aux employés au fur et à mesure que l'information nous arrive. La situation est très fluide comme vous pouvez imaginer, nous vous enverrons une mise à jour demain dès que nous avons une confirmation de l'annonce d'aujourd'hui.

Ron Tomlinson and the Senior Leadership Team

Update 2: March 23, 2020 9 pm,

Team

We are very happy to report we are currently deemed to be essential business for operations across our divisions and will continue to be for the foreseeable future. We will continue operating and providing services throughout our group. Here is the link with all businesses deemed essential: <https://news.ontario.ca/opo/en/2020/03/list-of-essential-workplaces.html>

Ron Tomlinson and the Leadership Team

Nous sommes heureux d'annoncer que nos services fournis à travers nos divisions font actuellement parties des entreprises considérés essentielles, ce pour un certain temps. Nous continuerons à fournir nos services à travers le groupe. Voici le lien avec tous les secteurs d'activité considérés essentiels:

<https://news.ontario.ca/opo/en/2020/03/list-of-essential-workplaces.html>

Ron Tomlinson et l'équipe de direction.